
PROTOKOLL MEDLEMSMÖTE 3-2017        
2017-08-23

Art: Medlemsmöte

Plats: Klubbstugan Deltat

Närvarande: 12 medlemmar varav 3 från styrelsen

§ 20 Mötets öppnande

Anna Holter öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

§ 21 Val av sekreterare och justerare

Heléne Eliasson utsågs att skriva protokoll då ordinarie sekreterare inte var närvarande, 
Annelie Nordin valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

§ 22 Fastställande av dagordning

Dagordning föredrogs och fastställdes.

§ 23 Föregående protokoll

Föregående medlemsmötesprotokoll lästes igenom och godkändes.

§ 24 Rapporter

a. Ekonomi: Ca 80 % av lagd budget är uppnådd, ekonomiskt ser det bra ut. Kassan växer
vilket känns tryggt med tanke på att den nästan tömdes i samband med flytten till 
Deltat. 

b. Medlemsutveckling: Ca 280 medlemmar.



c. Utskott/arbetsgrupper: 

Avel o Hälsa:

Utställning: 17-18 januari arrangerar vi utställning tillsammans med VNKK i Klass 
Arena igen. 

BPH: Stor efterfrågan i år, några till tillfällen är inbokade under hösten och från 
november ”flyttar vi in” i Klass Arena. 

Mental: Några MH´n kvar i höst, alla som anmält till MH i år har fått plats. Den 23/9 
arrangerar SBK en beskrivarkonferens här hos oss, i samband med konferensen 
kommer ett par, tre hundar att beskrivas som underlag för diskussioner för 
deltagarna. Ett till MT 2017 är inplanerat i höst. 

Organisation:

Utemiljö: Bommen har fixats till, grusplan och infart har fått mer grus, vi har fått fler 
p-platser, utredning pågår varför avloppsanläggningen inte fungerar som den ska. 

Utbildning:

Anmälningssidan på hemsidan är öppen, vi kommer ha valpkurser, 
allmänlydnadskurser, tävlingskurs (lydn-bruks) och rallylydnad nybörjare under 
hösten. Agilityn har redan dragit igång 2 kurser och längre fram i höst kommer det 
också bli en Nosework kurs.

Ulle Liukkonen går en instruktörsutbildning för specialsök och kommer till våren ha en
Nosework kurs som ingår i hennes utbildning.

Prov och Tävling:

Rallylydnad: 9-10 september arrangerar Rallylydnad en hel helg, ena dagen träning 
med inbjuden extern instruktör och den andra dagen har de tävling. Eva Eriksson har 
under våren blivit färdig Rallylydnadsinstruktör. Gänget har även haft 3 välbesökta 
träningskvällar under sommaren. 

Bruks och Lydnad: De tävlingar som planerats under året har genomförts, det har 
dock varit färre anmälningar till Lydnadsproven än tidigare år. 

NoseWork: Klubben har arrangerat sin första NW tävling i sommar, alla som anmälde 
sig kom med på tävlingen och vi har bara hört gott om arrangemanget. I början av 
december kommer NW gänget att arrangera en föreläsning en kväll och därefter en 
träningsdag. 

Agility: KM kommer arrangeras den 1/10 och den 14/10 har Agilityn en träningsdag 
med extern instruktör, vid namn Enya Habel. 



d. Styrelsen: 

Vecka 37 har Studiefrämjandet det årliga temat ”Hundens vecka” och vår klubb 
kommer ha en del ”Prova på” aktiviteter under veckan, så börja redan nu fundera på 
vad vi kan göra den veckan. 

§ 25 Övriga frågor

1. När man har städvecka, städar man varje dag den veckan eller? Anna Holter 
informerade medlemmarna om hur en ”städvecka” går till.

2. När kommer M1 att arrangeras? Troligen under november månad, info kommer inom 
kort. 

3. Torsdagsträningar i höst? Gunilla Sjölund fick i uppdrag att boka upp några 
torsdagsträningar under hösten och fixa ansvariga som ska skjuta.

§ 26 Nästa medlemsmöte

Nästa medlemsmöte är bokat till den 1 december då vi bjuder på den sedvanliga julgröten 
och skinksmörgås, vi funderar vidare om vi inte ska ha någon mer aktivitet i samband med 
det mötet? Kanske julklappsbyte igen? 

§ 27 Mötets avslutande

Anna Holter tackade närvarande medlemmar och avslutade mötet. Därefter dukades det upp
surströmming till de flestas belåtenhet.  

Vid pennan:

Heléne Eliasson

Justeras: Justeras:

Anna Holter, mötesordförande Annelie Nordin


